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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr IV/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:45 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział  7 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Wiesław Kopterski 

4. Paweł Licznar 

5. Mieczysław Partyczny 

6. Witold Rygorowicz 

7. Aneta Samotus 

8. Bartosz Trytek 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, Naczelnik Wydziału Inwestycji 
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Aleksander Gacek, Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Dorota Świgost, Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz, Prezes 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Adam Szczepański, Prezes ZUK Władysław Podróżny,  

Prezes PTBS Witold Isalski, Prezes PKS Głubczyce Wiesław Bednarski 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu czerwcu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z posiedzeń Komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu czerwcu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu czerwcu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Bartosz Trytek, Wiesław Zawiślak 

 

2. Zaopiniowanie Informacji o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2023 rok 

miejskich spółek prawa handlowego, w których gmina Prudnik posiada udziały: 

a) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 75) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz  

Radna Renata Heda zapytała czy zmniejszona moc na kotłach jest wystarczająca i czy ZEC 

posiada jakieś rezerwy na wypadek gdyby nastąpiły dodatkowe przyłączenia?  

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz  odpowiedział, że jeśli chodzi o moc 

to została ona zmniejszona i na papierze i technicznie w oparciu o obecne łagodne zimy i 

działania termomodernizacyjne odbiorów. Obecnie jest lekki niedobór mocy, który poprzez 

zaplanowaną inwestycje w najbliższym czasie zostanie zniwelowany. Każdego roku 

przyłącza się kolejne budynki do ZEC, jednak przez termomodernizacje kolejnych budynków 

nie ma zagrożenia.  

Radny Łukasz Karpowicz zapytał o modernizację ciepłowni o kocioł na biomasę, na który 

został złożony wniosek na dofinansowanie – na jakim etapie jest inwestycja? Drugie pytanie 

radnego dotyczy odbiorców ciepłej wody  - czy dwutygodniowa przerwa modernizacyjna jest 

konieczna każdego roku?  

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz odnośnie pierwszego pytania 

oznajmił, że jest kolejna wersję modernizacji. Pierwsza wersja planowana była jeszcze w 
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2020 r.  W związku z tym, że w 2022 roku nastąpił bardzo duży ruch związany z wojną w 

Ukrainie i ogromnym wzrostem cen nośników energii została przeprowadzona nowa analiza, 

która miała spowodować, że inwestycja będzie realna.  Obecnie planuje się wybudować 

kocioł biomasowy 5mgw, farmę fotowoltaiczną 1mgw, która będzie zasilać pompę ciepła i to 

pozwoli produkować ciepło w okresie letnim na ciepłą wodę. Wniosek o dofinansowanie 

został złożony we wrześniu 2023 r. Od tego czasu przeprowadzane są rozmowy z 

Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska. Prezes wytłumaczył również konieczność 

występowania przerwy w okresie letnim. Oznajmił, że w okresie letnim należy dokonać 

wszystkich koniecznych napraw, aby uniknąć wszystkich potencjalnych awarii w okresie 

zimowym.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz zapytał czy spółka w minionym 

roku starała się o umorzenie podatku od nieruchomości?  

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz oznajmił, że podatki zarówno do 

Gminy Prudnik jak i do Gminy Lubrza płacone są regularnie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 75) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 76) 

Informację zawarte w druku omówił Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Adam 

Szczepański.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy w roku bieżącym lub w roku 2025 planuje się 

wykonanie kanalizacji przy ul. Głuchołaskiej w Łące Prudnickiej?  

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Adam Szczepański oznajmił, że w przyszłym 

roku będzie to zrealizowane, ale w pewnej kwestii będą prosić radnego o pomoc. 

Radny Bartosz Trytek zapytał czy jest stworzony harmonogram czyszczenia kanalizacji 

miejskiej? W wyniku zmian pogodowych i podczas deszczu dochodzi do wylewania wody np. 
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na ul Staszica.  

Prezes ZwiK Adam Szczepański oznajmił, że sieci są konsekrowane. W przypadku 

studzienki zasypanej piaskiem – czyli prawdopodobnie we wpuście drogowym – to 

utrzymywanie wpustów drogowych jest w gestii zarządcy drogi.  

Radny Ireneusz Licznar zapytał o Osiedle Zacisze również w temacie studzienek 

kanalizacyjnych  

Prezes ZwiK Adam Szczepański powiedział, że kanalizacja ma swoją przepustowość. Na 

początku sierpnia spadła duża ilość wody i wszystkie sieci były zalane.  Kanalizacja, która 

jest w mieście nie zdążyła takiej ilości wody odebrać. 

Sołtys Alicja Zawiślak oznajmiła, że przed zimą należałoby wykonać przeglądy hydrantów.  

Prezes ZwiK Adam Szczepański oznajmił, że ZWiK jest w trakcie wykonania przeglądów 

hydrantów na terenie gminy. 

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie odnośnie planu inwestycyjnego spółki – czy 

aktualnie wykonywana jest dokumentacja na budowę kanalizacji w miejscowościach 

Rudziczka i Mieszkowice?   

Prezes ZwiK Adam Szczepański odpowiedział, że aktualnie opracowywana jest 

dokumentacja na Rudziczkę. Dokumentacja została zlecona na zewnątrz, jej koszt w ofertach 

opiewał na kwoty od 500 000 zł do 750 000 zł. Oferty wpływały na zasadzie zapytań 

ofertowych. Dokumentacja ma być gotowa końcem 2025 roku. 

Radny Łukasz Karpowicz  zapytał o stan wyeksploatowania sieci kanalizacyjnej i 

wodociągowej obsługiwanej przez ZWIK. Kiedy można spodziewać się najbliższych 

remontów?  

Prezes ZwiK Adam Szczepański odpowiedział, że najstarsze sieci już są wymieniane w 

miejscowości Moszczanka i części Łąki Prudnickiej.   

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz zauważył, że w ubiegłym roku ZWIK 

skorzystał z ogromnego umorzenia od podatku, czy w tym roku również jest taki plan?  

Prezes ZwiK Adam Szczepański oznajmił, że złożony został wniosek o odroczenie 

płatności, chociaż ma nadzieje, że nie będzie konieczności z niego skorzystać.  

Radny Bartosz Trytek zapytał jakie kluby sportowe zostały wsparte przez ZWiK? Czy była 

to młodzież czy seniorzy? 

Prezes ZwiK Adam Szczepański odpowiedział, ze ZWiK wspomógł Klub młodzieżowy w 

zakupie dresów sportowych.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał prezesów w jakiej wysokości spółki wsparły 

festiwal Jazzowy oraz Tour de Pologne?  

Prezes ZwiK Adam Szczepański odpowiedział, że Tour de Pologne wsparty został o 

zapewnienie opieki medycznej na linii startu i mety, Festiwal Jazzowy został wsparty kwotą 

5 000 zł.  

Prezes ZEC Stanisław Polasz oznajmił, że jeśli chodzi o Tour de Pologne została 

zapewniona dostawa energii elektrycznej poprzez firmę dostarczającą agregaty prądotwórcze, 

spółka partycypować będzie również w kosztach zakupu znaków drogowych do oznakowania 

tras. Jeśli chodzi o Festiwal Jazzowy udział ZEC-u wyniósł 20 000 zł.  

Prezes PTBS Witold Isalski oznajmił, że w kwestii Festiwalu Jazzowego spółka nie poniosła 

partycypacji bezpośredniej, natomiast przy Tour de Pologne została udzielona pomoc przy 

roznoszeniu informacji do właścicieli wspólnot.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że spółka wsparła pomoc przy udostępnianiu 

TOI TOI , pracach porządkowych. W ramach możliwości sfinansowane zostały prace, o które 

zwracali się organizatorzy. Koszt usługi w ramach Tour de Pologne szacuje się w granicach 

20 000 zł.  

Radna Renata Heda zapytała z czego wynikają straty o straty wody i procentowy wzrost w 

porównaniu z rokiem ubiegłym?  
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Prezes ZwiK Adam Szczepański oznajmił, że starta wynika z tego, że zużycie wody nie 

przeszło przez wodomierz.  

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz zapytał jak oceniana jest sytuacja finansowa 

ZWiK?  

Prezes ZwiK Adam Szczepański określił sytuację jako stabilną.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy są plany odnośnie skanalizowania Czyżowic?  

Prezes ZwiK Adam Szczepański oznajmił, że na tą chwilę nie są podejmowane żadne 

czynności dotyczące planów skanalizowania Czyżowic.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 76) kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

c) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 77) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes ZUK Władysław Podróżny. 

Radny Stanisław Mięczakowski poprosił o uzupełnieni odpowiedzi udzielone na wnioski o 

udostępnienie informacji publicznej do czasu sesji.  

Radny Bartosz Trytek zapytał czy spółka ma plan odnośnie pustostanów i mieszkań z 

zadłużeniami czynszowymi? Wspomniał też o programie Mieszkanie za remont. Zapytał czy 

coś takiego funkcjonuje?  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że w dużej mierze pustostany nie znajdują się 

w zasobu mieszkaniowego administrowanego przez ZUK, ale są również w rękach właścicieli 

prywatnych. Odnośnie programu Mieszkanie za remont prezes przypomniał, że Rada Miejska 

podjęła już taką uchwałę i program został wdrożony. Trwa doprecyzowywanie warunków, 

czyli osoby, które są na liście oczekujących i  wyrażą taką chęć będą mogły mieszkanie nabyć 

i przeprowadzić remont. W latach ubiegłych takie mieszkania do remontu były również 

proponowane rodzinom z dziećmi, które wyrażały chęć ponoszenia kosztu remontów.  

Radny Łukasz Karpowicz poruszył temat baz transportowych użytkowanych przez ZUK. 
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Zapytał czy jest to ekonomicznie uzasadnione? Zasugerował konsolidację bazy na ul. 

Przemysłowej i Chrobrego, wówczas odpadłyby dodatkowe koszty co miałoby wpływ na 

wynik finansowy spółki.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że plan konsolidacji w spółce już jest, wymaga 

jeszcze dokonania ustaleń z gminą. Prezes podkreślił, że w wyniku połączenia dwóch 

zakładów ZUK świadczy różne usługi. Na ul. Chrobrego mieści się baza, gdzie sporo osób 

odpracowuje pewne zobowiązania i logistycznie rzecz biorąc mają tam najbliżej. Jednak są 

plany przeniesienia bazy z ul. Chrobrego na ul. Przemysłową.   

Radna Renata Heda oznajmiła, że niepokoi zapis o stracie spowodowanej niekorzystną 

umową z Gminą Prudnik dotyczącą wysokości czynszów, które są zbyt niskie. Zapytała czy 

Prezes wystąpił do właściciela o zmianę stawek? Być może udałoby się zniwelować straty, 

gdyby czynsze były wyższe?  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że radna poruszyła kwestie, która w 

gospodarce mieszkaniowej, jeżeli chodzi o zasób komunalny, występuje od samego początku 

nie tylko w Gminie Prudnik. Jak wiadomo zasób komunalny Gminy Prudnik jest bardzo duży 

i niestety jest nierentowny. Czynsze ustalane są poniżej wartości rynkowej. Gmina ma 

obowiązek utrzymania zasobu komunalnego, aby wspomagać osoby najniżej uposażone. 

Prezes zauważył, że w ostaniem roku strata jest najniższa od momentu połączenia ZUK z 

ZBK. Przedstawił zarys historyczny połączenia spółek i kształtowanie się strat. Oznajmił, że 

liczy na to, że Rada tej kadencji przychyli się do wprowadzenia zmian. Dodał jednak, że 

trzeba mieć świadomość, że urealnienie czynszów nie będzie akceptowane przez 

mieszkańców, którzy są najniżej uposażeni.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że należy zacząć odróżniać mieszkania socjalne 

od mieszkań komunalnych. Nasuwa się pytanie czy ktoś,  kto mieszka w zasobie 

komunalnym, a dysponuje ponad przeciętnym dochodem również poniekąd nie jest 

finansowany z budżetu gminy? Gmina dopłaca do wszystkich mieszkań. Pytanie czy 

podniesienie stawki czynszów dla osób z wyższym dochodem nie będą czymś naturalnym? 

Druga sprawa – są osoby zainteresowane wykupem mieszkań – czy nie należy rozważyć 

możliwości sprzedaży tych mieszkań? Radny powiedział też, że były analizy dotyczące tego, 

co spółka powinna zrobić, aby mieć wyższy wynik finansowy. Ale póki co analizy sobie, a 

spółka sobie. Nie ma żadnego programu mówiącego o tym, co w spółce należy zmienić. I 

pytanie kiedy spółka urealni umowy związane z zarządzaniem czy z dysponowaniem 

lokalami komunalnymi, których właścicielem jest gmina. 

Radny Witold Rygorowicz zapytał czy zasadne jest funkcjonowanie spółki połączonej, która 

z definicji przynosi straty?  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że osoby najniżej uposażone mogą korzystać z 

dodatków mieszkaniowych, więc nie można mówić, że ktoś nie zaakceptuje wyższej stawki, 

bo tu już mowa o osobach, które zamieszkują mieszkania komunalne. Porównując czynsze na 

wolnym rynku do mieszkań komunalnych, to mieszkania komunalne są praktycznie 4 razy 

tańsze niż na wolnym rynku. 

W dalszej dyskusji dotyczącej  kondycji spółki udział wzięli: 

- Stanisław Mięczakowski - przedstawił wszystkie informacje, które w ostatnim czasie 

uzyskał na swoje zapytania do ZUK 

Prezes Witold Rygorowicz wyraził zdanie, że również kwestia czystości podwórek 

pozostawia wiele do życzenia.   

Prezes ZUK Władysław Podróżny podkreślił, że ZUK ma podpisane umowy, które 

realizuje, jednak nie odpowiada za czystość w całej gminie Prudnik, w tym również w całym 

mieście. Główne ulice nie są we władaniu gminy, ani również utrzymanie ich czystości nie 

jest w kompetencjach ZUK. Jako przykład podał ul. Kościuszki czy osiedla na Sójczym czy 

Wyszyńskiego.  
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Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek zapytał czy w momencie, gdy pracownikom podczas 

odbioru śmieci część z nich się rozsypie – mają obowiązek to posprzątać czy mogą zostawić – 

co zdarza się notorycznie? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że pracownicy mają obowiązek sprzątać. 

Poprosił, aby nie uogólniać. Każdorazowo należy takie incydenty zgłaszać.   

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus zapytała czy jest procedura weryfikacji 

jakości segregacji odpadów przy odbiorze bezpośrednio z nieruchomości? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że ZUK w jak najmniejszym stopniu stara się 

skorzystać z możliwości nieodbierania nieczystości, bo zaraz następują telefony. 

Wprowadzone zostały ostrzeżenia typu czerwone naklejki. Jednak budowanie świadomości 

konieczności segregacji jest zadaniem zarówno spółki, gminy jak i nas wszystkich. 

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek zapytał czy pojazdy nie mogą wjeżdżać do uliczek 

bocznych? Starsi ludzie mają często problem z przewieszeniem pojemnika do drogi głównej. 

Drugie pytanie dotyczy wymiany pojemników – w czyjej gestii leży taka wymiana? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że jeżeli chodzi o wymianę pojemników to 

należy ona do spółki. Spółka jest zobowiązana do wymiany pojemników we własnym 

zakresie. Odnośnie dojazdów do posesji czasem trudno wysyłać samochody w miejsca, gdzie 

drogi są wąskie, a na drogę wystają gałęzie drzew. Samochody ZUK mają poruszać się po 

drogach publicznych.  

Radny Mieczysław Partyczny zapytał czy jest możliwość organizacji na terenach wiejskich 

zbiórek opon ciągnikowych itp. których ZUK normalnie nie odbiera? Od wielu lat leżą opony 

na posesjach mieszkańców, którzy nie widzą co mają z nimi robić. 

Prezes ZUK Władysław Podróżny odpowiedział, że oczywiście można. Pytanie tylko kto za 

taką akcję zapłaci? Odbiór opon rolniczych jest poza systemem. Produkcja rolna oraz 

warsztaty naprawcze są traktowane jako działalność ma obowiązek i prawo zdać stare opony 

do tego, od którego nabywa nowe opony.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 77) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek 
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BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

d) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

78) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes PTBS Witold Isalski.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz zapytał czy i kiedy TBS planuje 

wybudować budynek mieszkalny? 

Prezes PTBS Witold Isalski oznajmił, że cały czas trwa całość działań podejmowanych w 

tym kierunku. PTBS będzie składać wniosek do BGK, aby zrealizować inwestycje na ul. 

Frankla, Realne rozpoczęcie inwestycji rok 2026, być może końcówka 2025 r. 

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 78) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Karpowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

e) Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 79) 

Na Komisji nie było przedstawiciela SIM. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji SIM Opolskie Południe (druk nr 79) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Mieczysław Partyczny 

PRZECIW (1) 

Witold Rygorowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

f) Informacja PKS Głubczyce (druk nr 80) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji PKS Głubczyce (druk nr 80) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Partyczny 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Partyczny 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

3. Gospodarka finansowa 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 81) 

Radna Renata Heda poprosiła o przybliżenie projektu pn. „Bruntal – Prudnik – serce łamie 

granice” w ramach Programu INTERREG Czechy – Polska na lata 2021-2027, na które 

dokonuje się zwiększenia wydatków w kwocie 11.420,00 zł.  



10 

 

Dyrektor Agencji Sportu i promocji Małgorzata Halek przybliżyła planowane działania w 

ramach projektu. 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus poprosiła o informacje dotyczące 

zwiększenia dochodów bieżących w dziale 801 w § 0830 o kwotę 120.000,00 zł z tytułu 

pobytu dzieci z innych gmin w przedszkolach w gminie Prudnik oraz jednoczesnego 

zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 120.000,00 zł na opłaty za 

pobyt dzieci z gminy Prudnik w przedszkolach w innych gminach 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że dzieci z naszej gminy chodzą do przedszkola 

w innych gminach w związku z czym gmina Prudnik ponosi wydatki na ten cel. 

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie do pkt. 10 uzasadnienia Dokonuje się zwiększenia 

wydatków w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 25.000,00 zł z przeznaczeniem na opłaty za 

energię dla OSP.. Zapytał których remiz to dotyczy i o jaką energię chodzi, i za jaki okres? 

Odpowiedzi na pytanie udzielił Władysław Wrzochol odpowiedział, że kwota ta dotyczy 

głownie OSP w Łące Prudnickiej za energii cieplną, w skład której wchodzi zarówno energia 

elektryczna jak i gaz.   

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał jaka jest kwota bazowa dla obliczania wysokości 

funduszu sołeckiego? I dlaczego zauważyć można tendencje malejącą odnośnie funduszu 

poszczególnych sołectw?    

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota 

Świgost oznajmiła, że wyliczanie wysokości funduszu sołeckiego odbywa się przy nadzorze 

wojewody. Największy wpływ na kształtowanie się funduszu sołeckiego mają dochody 

bieżące gminy.  

Radny Bartosz Trytek zapytał o zwiększenie dochodów w dziale 926 w § 0970 o kwotę 

6.250,00 zł z wpływów z różnych dochodów i jednocześnie zwiększenia wydatków w dziale 

926 rozdział 92605 z przeznaczeniem na wydatki związane z wydarzeniami sportowymi – o 

jakie wydarzenia sportowe chodzi? 

Dyrektor Agencji Sportu i promocji Małgorzata Halek poinformowała, że są to środki, 

które Agencja pozyskała w ramach sponsoringu przy organizacji wydarzeń m. in. Tour de 

Pologne. Środki będą przeznaczone na bieżące potrzeby wynikające z organizacji wydarzeń 

sportowych.  

Radny Ireneusz Licznar zapytał o zmiany w planie wydatków jednostek oświatowych na 

wynagrodzenia i składki od nich naliczane poprzez zmniejszenie wydatków w dziale 801 

rozdziale 80104 o kwotę 5.269,00zł i zwiększenie wydatków w dziale 854 rozdziale 85404 o 

tą samą kwotę.  

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że jest to zmiana z paragrafów z przedszkola na wczesne 

wspomaganie dziecka.  

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek oznajmił, że chciałby, aby pewne wydarzenia były 

organizowane dla dzieci na terenach wiejskich.  

Dyrektor Agencji Sportu i promocji Małgorzata Halek oznajmiła, że wszystkie działania 

są działaniami otwartymi dla mieszkańców całej gminy, również dla mieszkańców 

miejscowości wiejskich. Ponadto Prudnicki Ośrodek Kultury organizuje wiele wydarzeń 

stricte na obszarach wiejskich. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod glosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 81) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 82) 

Radna Renata Heda poprosiła o przybliżenie zadania Wspólna przygoda na pograniczu. 

Dyrektor ASiP Małgorzata Halek wyjaśniła założenia działania.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 82) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: 

rolnego, leśnego i od nieruchomości (druk nr 83) 

Radni dyskusji nie podjęli. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, 

leśnego i od nieruchomości (druk nr 83) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

4. Gospodarowanie mieniem 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Mienia Gminy Anna Tomczyk.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 84) 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 85) 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 86) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 87) 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 88) 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 89) 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 90) 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 91) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał (druk nr 84-91) blokiem  kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 92) 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 93) 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 94) 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 95) 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 96) 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 97) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i wag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 92-97) blokiem kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne (druk nr 98) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz zapytał jak kwestia ta jest 

rozwiązywana do tej pory? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak odpowiedział, że na dzień dzisiejszy właściciele nieruchomości i zarządcy 

nieruchomości niezamieszkałych podpisują umowy cywilno-prawne z przedsiębiorcami 
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wpisanymi do rejestru działalności regulowanej, czyli tymi, które mogą odbierać odpady 

komunalne. Uchwała jest propozycją powrotu do systemu sprzed lat. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz zapytał jaka jest ilość tych 

nieruchomości? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak odpowiedział, że jest 400 podmiotów i 500 nieruchomości. Uchwała podejmowana 

jest na 60 dni przed przygotowaniem przetargu i każda z nieruchomości ma prawo do 

wyłączenia się z systemu. Każdy, kto nie chce być objęty przez gminę tym jednolitym 

systemem, może złożyć skuteczne oświadczenie na 60 dni przed przetargiem i nadal pozostać 

na umowie cywilno-prawnej z przedsiębiorcą, z którym umowa go obowiązuje. Właściciele 

będą powiadamiani pisemnie o zmianach 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 

nr 98) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjna: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Prudnik a Gminą Głogówek w sprawie powierzenia Gminie Głogówek 

realizacji zadania publicznego w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu (druk nr 99) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Prudnik a Gminą Głogówek w sprawie powierzenia Gminie Głogówek 

realizacji zadania publicznego w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu (druk nr 99) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

(druk nr 100) 

Radni odstąpili od głosowania do sesji.  

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej w Prudniku 

dotyczącego budowy zbiornika retencyjnego "Ścinawa- Piorunkowice" (druk nr 101) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej w Prudniku 

dotyczącego budowy zbiornika retencyjnego "Ścinawa- Piorunkowice" (druk nr 101) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 
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Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wsparcia apelu o utworzenie terenowego 

punktu paszportowego w Prudniku (druk nr 102) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wsparcia apelu o utworzenie terenowego punktu 

paszportowego w Prudniku (druk nr 102) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej 

w Prudniku do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 103) 

Radni odstąpili od glosowania.  

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 104) 

Radni odstąpili od głosowania do sesji.  

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 105) 

Radni odstąpili od głosowania do sesji. 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Spraw Obywatelskich 

i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 106) 

Radni odstąpili od głosowania do sesji. 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 107) 

Radni odstąpili od głosowania do sesji. 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 108) 
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Radni odstąpili od głosowania do sesji. 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus poprosiła o przedstawienie działań 

przeprowadzonych na rowach melioracyjnych na terenie sołectw gminy Prudnik. 

Zaproponowała przeprowadzenie przeglądu rowów w ramach Komisji ds. Wsi.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

  

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

 

Aneta Samotus 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


